

Duas for Arafah

Read as much as	لَبَّيْكَ اللَّهُمَّ لَبَّيْكَ ، لَبَّيْكَ لا شَرِيكَ لَكَ لَبَّيْكَ ، إِنَّ الْحُمْدَ وَالنَّعْمَةَ لَكَ وَالْمُلْكَ لا شَرِيكَ لَكَ
possible	Labbayk, Allahumma Labbayk. Labbayk. La shareeka laka. Labbayk. Innal-hamda wan-
(Bukhari)	ni'mata laka wal-mulk. La shareeka lak.
	Here I am (at your service), O Allah, here I am. Here I am, You have no partner, here I
	am. Verily all praise, bounty and sovereignty belong to You. You have no partner.
Read 100 times	لآاِلَهَ اللَّهُ وَحْدَهُ لاَ شَرِيْكَ لَهُ لَهُ الْمُلْكُ وَلَهُ الْحُمْدُ يُحْيِي وَيُمِيْتُ بِيَدِهِ الْخَيْرُ وَهُوَ عَلَى كُلِّ شَيْئٍ قَدَيْرٌ
Best of	laa ilaaha ill-allaahu, waḥdahu laa shareeka lah, lahul-mulku wa lahul-ḥamdu, yuhyi wa
Supplications for	umeetu biyadhil khairu wa huwa 'alaa kulli shay'in qadeer
Arafah (Tabarani)	There is no god Allah, alone, He has no partner, His is the Kingdom, and for Him is all
	praise, and in His hand is all that is good, and He has power over all things
Read 100 times	قُلْ هُوَ اللَّهُ أَحَدٌ (1) اللَّهُ الصَّمَدُ (2) لَمْ يَلِدْ وَلَمْ يُولَدْ (3) وَلَمْ يَكُنْ لَهُ كُفُوًا أَحَدٌ (4)
(Tabarani)من قرأ قل هو	Qul huwa Allahu ahad (1) Allahu assamad (2) Lam yalid walam yoolad (3) Walam yakun
الله أحد عشية عرفة ألف مرة	lahu kufuwan ahad (4)
أعطاه الله عز وجل ما سأل	Say, "The truth is that Allah is One. (1) Allah is Besought of all, needing none. (2) He
(كنز العمال)	neither begot anyone, nor was he begotten. (3) And equal to Him has never been any
(5 %)	one." (4)
Read 100 times	اللَّهُمَّ صَلَّ عَلَى مُحَمَّدٍ وَعَلَى آلِ مُحَمَّدٍ كَمَا صَلَّيْتَ عَلَى إِبْرَاهِيمَ وَعَلَى آلِ إِبْرَاهِيمَ إِنَّكَ جَمِيدٌ مَجِيدٌ وَعَلَيْنَا مَعَهُمْ
(Tabarani)	Allaahumma salli 'ala Muhammad wa 'ala aali Muhammad kama salayta 'ala Ibraaheem
	wa 'ala aali Ibraaheem, innaka hameedun majeed waa alayna maa ahum.
	O Allaah, send prayers upon Muhammad and upon the family of Muhammad, as You
	sent prayers upon Ibraaheem and upon the family of Ibraaheem; You are indeed
	Worthy of Praise, Full of Glory. And upon us, with them.
Read 100 times	أَسْتَغْفِرُ اللَّهَ الَّذِي لا إِلهَ إِلَّا هُوَ الْحَيُّ الْقَيُّومُ وَأَتُوبُ إِلَيْهِ
Allah will forgive	Astaghfirullah al-ladhi la ilaha illa Huwal-Hayyul-Qayyum wa atubu ilaih
him even if he has	I seek the forgiveness of Allah the Mighty, Whom there is none worthy except Him, the
committed sins as	Living, The Eternal, and I repent unto Him
much as the the	
foam of an ocean	
(Abu Dawud)	
Read 100 times	لآاِلَة اللهُ مُحَمَّدُ رَّسُوْلُ اللهِ
Best form of	laa ilaaha illallah muhammadur rasulullah
remembrance	There is no God but Allah, and Muhammad is the Messenger of Allah
(Muslim)	ک ک گ گ ک د د د در در ایر اول و در این گار د
Read 100 times	لَا إِلَهَ إِلَّا أَنْتَ سُبْحَانَكَ إِنِّي كُنْتُ مِنَ الظَّالِمِينَ
Allah answers	laa ilaaha illa anta subhanaka inni kuntu minaz zalimin
every Muslim's	
call (Tirmidhi)	There is no deity but You. Glory be to You! Verily, I have been among the wrongdoers'
- 1455	(Quran 21:87)
Read 100 times	حَسْبُنَا اللَّهُ وَنِعْمَ الْوَكِيلُ
(Bukhari)	hasbunallah wanikmal wakil
	Allah (Alone) is Sufficient for us, and He is the Best Disposer of affairs (for us)

fallahukhayrun hafithan wahuwa arhamu Allah is the Best to guard, and He is the Most Merciful	u arrahimeen
Allah is the Best to guard, and He is the Most Merciful	
	of those who show mercy.
لَّهُ لَا إِلَهَ إِلَّا هُوَ عَلَيْهِ تَوَكَّلْتُ وَهُوَ رَبُّ الْعَرْشِ الْعَظِيمِ	حَسْبِيَ اللَّه
Hasbiya llahu la ilaha illa huwa alayhi tawakkaltu wal	huwa rabbul arshi azeem
But if they turn away, [O Muhammad], say, "Sufficient for except Him. On Him I have relied, and He is the Lor	
رَبِّ يَسِّرْ وَلاَ تُعَسِّرْ وَقِيِّمْ بِالْخَيْرِ وَبِكَ نَسْتَعِيْثُ Read 100 times	ذ
Rabbi yassir wa laa tuassir wa tamim bil khari	wa bika nastaeen
O my Lord, make things easier for me, do not make thing let my affairs end with goodne	, :
الْحُمْدُ وَهُوَ عَلَى كُلِّ شَيْئٍ قَدَيْرٌ اللَّهُمَّ لَكَ الْحُمْدُ كَالَّذِي نَقُولُ وَخَيْرٌ مِمَّا نَقُولُ اللَّهُمَّ لَكَ الْحَمْدُ وَهُو عَلَى كُلِّ شَيْئٍ قَدَيْرٌ اللَّهُمَّ لَكَ الْحَمْدُ كَالَّذِي نَقُولُ وَخَيْرٌ مِمَّا نَقُولُ اللَّهُمَّ لَكَ	
نِي اللَّهُمَّ إِنِيَّ أَعُوذُ بِكَ مِنْ عَذَابِ الْقَبْرِ وَ وَسُوَسَةِ الصَّدْرِ و شَتَاتِ الْأَمْرِ اللَّهُمَّ إِنِيَّ أَسْأَلُكَ possible (most	
read dua during المُحْدُدُ فِي اللَّهُ عَلَيْكُ مِنْ اللَّهُ اللَّهُ اللَّهُ عَلَيْكُ مِنْ اللَّهُ اللَّهُ عَل	" "
aididil)	
، وَاعَوْدْ بِكَ مَنْ وَسَاوِسَ فِي الصّدرِ وَشَتَاتِ الأَمْرِ وَ عَدَابِ القَبْرِ (Tirmizhi)	عندرِي ويسِر يِ اسرِي
laa ilaaha ill-allaahu, waḥdahu laa shareeka lah, lahul-mul 'alaa kulli shay'in qadeer Allahumma lakal hamdu kalladh naqulu, Allahumma laka salati wa nusuki wa mahyaya wa laka rabbi turathi allahumma inni a`uzhu bika min `azabil shatatil amri allahumma inni asalooka min khairi maa taj min sharri ma tajeeo bihi reehu Allahumajal fee qalbi noo fee basari noora Allahumashrah lee sadri wa yassir li amri fisadri wa shatatil amri wa azabil	ni naqulu wa khairam mimma a mamati wa ilaika ma'abi wa qabri wa waswasatis sadri wa jeeoo bihi reehu w a'uzu bika ora, wa fee samee noora, wa i wa a'uzu bika min wasaawisa
There is no god Allah, alone, He has no partner, His is the He has power over all things. All praise belongs to You, O than what we can say. O Allah! My prayers, my worship, m You. O Allah! To You is my return! To You belong all that with You from the torment of the grave, evil whispers, or you the good that come with the wind may bring and I see that come with the wind. O Allah, place noor (light) in m noor in my eyes. O Allah! open my chest, make my tasks from the whispers of the chest, from confusion and from Recite Surah Yaseen (36) Surah Rahman (55) Surah Mu	O Allah! As we say, and better my life and my death are all for a lown. O Allah! I seek refuge confusion. O Allah! I ask from ek refuge in You from the evils my heart, noor in my ears and a easy and I seek refuge in You the punishment of the grave.
A'zam (Dua Book: Mulla Ali Q	` /